
 

 

Protokoll fört vid digitalt möte GR2 B per 2023-09-05 

 

 

Närvarande: GRO Pia Rundberg, DG Jan Ivarsson, DG K-G Näsström, DG Mats-Åke Tunelid, DG 
Torgny Gille 

1. Regleringskonto – beslutades att avvakta 
 

2. Med tanke på kostnaderna och då man inte kan ta betalt i den utsträckning, för digitala 
användare, som hade önskats, beslutas att man har fysiskt möte i Halmstad 2024. Man förslår 
även RMK att se om man i fortsättningen kan anordna riksmötet på samma plats varje år. 
Förslagsvis Johannesbergsslott, dit det går buss från Arlanda 
 

3. Mötet överlåter till RMK att avgöra vilket röstningssystem som skall användas. Gärna SMS-
röstning. Man har krav att det skall fungera genom att delegaterna skall vara inloggade före 
mötet och att det även finns en tidsgräns för att logga in sig. Denna information skall ges till 
delegaterna före mötet. 
 

4. Mötet ansåg att anmälningssystemet via Google-form är bra. Torgny har lagt till en speciell 
mailadress, som han gärna informerar om. 
 

5. Ukraina – DG avvaktar att föregående GR skall avsluta MD-projektet så att man kan gå vidare 
med hjälpen till Ukraina. Mail har inkommit från Anders Rendik. Pia kollar med vår 
stadgesekreterare om det faller inom §38 i stadgarna 
 

6. Mötet beslutat att ränteintäkter för likvida medel skall bokföras till administrationen. 
 

7. PR/Marknadskommittén – man diskuterade bl a varför det är svårt att få ledare inom Lions. 
Blev förslag på två personer, som kommer att tillfrågas inom kort. 
 

8. Konungens 50 år som kung – eftersom Konungens är vår beskyddare, tyckte mötet att förslag 
att uppmärksamma detta var bra. Pia undersöker om Konungen fått MJF. Finns även förslag på 
att överlämna det lilla tältet, som BQTL har tagit fram. 
 

9. Förslag har inkommit att undersöka om Lions kunde synas i någon TV-soffa när vi har 
världslionsdagen. Pia undersöker närmare. 

 

Då intet annat förekom, avslutades mötet. 

 

Kinna 2023-09-06 

 

 

Pia Rundberg 

GRO 


